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Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma den 20 mars 201-9

Plats S:t Davidsgården i Skinnskatteberg
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Styrelsens ordförande Karl-Åke Haglund hälsade de närvarande välkomna och förklarade 2019 års
ordinarie stämma öppnad.

Förelåg förslag till dagordning:
Beslutades att godkänna föreliggande förslag till dagordning.

Val av ordförande för stämman
Stämman valde Anders Nordenbris att leda dagens förhandlingar.

Val av protokollförare.
Stämman valde Rickard Gruselltill mötets sekreterare

U pprättande av närva rolista tilli ka röstlängd

Följande personer deltog i stämman:
Susann Andehede
Siren Fosstveit
Anders Nordenbris
Karl-Åke Haglund
Rolf Nyström
Göran Eriksson

Lars-Göran Persson

Rickard Grusell
lngvar Nordqvist
Härje Högström Åsa Bornström-Högström
Rolf Norström
Bo Eriksson

Per-Anders Näslund

Torgny Söderman
Philip Olofsson

Gunnar Göthe

Skinnskattebergs Kommun, Kristina Pousar

Enemco, Niklas Mårtensson

Fastighet
Vätterskoga 4:579
Vätterskoga 4:366
Vätterskoga 4:453
Vätterskoga 4:396
Vätterskoga 4:2L
Vätterskoga 4:279
Vätterskoga 4:351
Vätterskoga 4:179
Vätterskoga 4:275
Vätterskoga 4:549
Vätterskoga 4:143
Vätterskoga 4:326
Vätterskoga 4:492
Vätterskoga 4:1"03

Vätterskoga 4:22
Vätterskoga 4:247
Bårestad t:2 mfl
Ämthyttan 4:34
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För Skinnskattebergs kommun gäller antal röster = 2O%o av antal närvarande => 3

Beslutades att Deltagarförteckningen skulle gälla som röstlängd, förteckningen lades till
handlingarna.
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§o Protokolljustering mm
Till att jämte mötesordföranden justera protokollet valdes Rolf Norström och Bo Eriksson.
Tid och plats för protokolljusteringen bestämdes till måndag den 25 mars 2019 hos
mötesordföranden på Furuvägen L2 kl L8.00
Beslutades även att det justerade protokollet från dagens stämma hålls tillgängligt på kommunens
anslagstavla fr.o.m. den 27 mars. Dessutom kommer det justerade protokollet att läggas ut på
föreningens hemsida fr.o.m. den 27 mars.

Fråga om stämman utlysts i enlighet med stadgarna
Det upplystes om att stämman annonserats dels med annons i FagerstaPosten den22februari, dels
genom anslag den 5 mars på kommunens anslagstavla, och samma dag med anslag på Biblioteket i

Skinnskatteberg. Dessutom har annonsering skett i kommunens informationsblad O222an med
utgivning den 28 febr samt på Vägföreningens hemsida den 5 mars.
Årsmöteshandlingarna jämte debiteringslängden med förslag på utdebitering och senaste dag för
betalning av årsavgiften, har fr.o.m. den 5 mars varit utlagd för påseende dels i kommunkontorets
reception, dels på Biblioteket i Skinnskatteberg samt på Vägföreningens hemsida.
Debiteringslängden publiceras dock ej på hemsidan.
Beslutades att stämman kallats till i enlighet med föreningens stadgar.

Upprättad verksamhetsberättelse jämte resultat- o balansräkningar gicks igenom och diskuterades.
Efter avslutad diskussion lades årsredovisningen till handlingarna.

Revisorernas berättelse.
Då ingen av de valda revisorerna var närvarande lästes Revisionsberättelsen upp av
mötesordförande Anders Nordenbris, den godkändes och lades därefter till handlingarna.

Fastställande av Resultaträkning och Balansräkning.
I enlighet med revisorernas tillstyrkande beslutade stämman att med godkännande fastställa de
upprättade resultat- och balansräkningarna för 2018 samt godkänna upprättad
verksam hetsberättelse.

Disposition av föreningens överskott.
Stämman beslutade i enlighet med revisorernas förslag att tillstyrka styrelsens förslagtill
resu ltatd isposition.
Balanserat underskott från föregående år -435768kr
Årets underskott -tO 232 kr
Att balansera i ny räkning -446 000 kr

Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
I enlighet med revisorernas tillstyrkande beslutade stämman enhälligt att bevilja styrelsens
ledamöter ansvarsfrihet för den period revisionen omfattat.

Ersättning till styrelsen och revisorer. Beslöts I enlighet med Budgetförslaget för 2OL9 följande.
34700 kr att fördela inom styrelsen samt 15 000 kr till Vägfogde.

Suppleanter ersätts som ledamot i den mån de tjänstgör
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§ 14 Styrelsens förslag till budget och verksamhetsplan för 2019 jämte utdebitering samt fastställande av
debiterin gslängd för 2079.
Det upplystes och noterades i protokollet att förslaget till debiteringslängd, jämte förslag på

årsavgift för respektive fastighet för 2019 fanns tillgängligt för granskning på stämman. Efter
redovisning av verksamhetsplanen för 2019 beslutade stämman

att fastställa verksamhetsplanen och förslaget till budget för 2019
att fastställa dels föreliggande förslag till debiteringslängd, dels styrelsens förslag på utdebitering

för 2019 med 1545 kr per andel med förfallodag den 6 maj 2019.

§ 15 Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter.

Karl-Åke Haglund, ledamot, omvald på L år
Bo Eriksson, ledamot, nyvald pä2är
Rickard Grusell. ledamot, kvarstår
Per-Anders Näslund, ledamot, nyvald pä2är
Göran Eriksson, ledamot, kvarstår på 1 år
Rolf Karlsson, styrelsesuppleant, omvald på 1 år
lngvar Nordqvist, styrelsesuppleant, omvald på 1 år
Lars-Göran Persson styrelsesuppleant, omvald på 1 år

Styrelseordförande
Karl-Åke Haglund, vald för 2019

§ 16 Val av revisorer och suppleanter.
Jan Lindberg, revisor, omvald pä2är
lngela Svensson, revisor, omvald på 1 år
lnger Friskopf, revisorssuppleant, omvald på 1år
Britt-Marie Risberg, revisorssuppleant, omvald på 1 år

§ fZ Val av valberedning.

Siren Fosstveit, sammankallande ivalberedningen, omvald på 1 år

Styrelsen får i uppdrag att vara valberedningen behjälplig.

§ 18 Övriga frågor:
Kristina Pousar, kommunens representant berättade om det goda samarbetet med Vägföreningen
som inneburit:
- Ett uppskattat deltagande i framtagande av en Grönyteplan som nu ligger för fastställande.
- En slyröjning av strandkant utefter Strandpromenaden där kostnader delas mellan kommun och

Vägförening samt en ambition att anslag för belysning kan godkännas av kommunen.
- Det sedan många år fasta bidraget på 63 000 kr ska kunna justeras över tiden.
Torgny Söderman berättade om den brygga samt promenadväg som iordningställts under
föregående år och uppmanade till användning.

Bo Eriksson tog upp problemet med grönområden som av en del fastighetsägare tas i anspråk för
"skrot/skräp". Kristina uppmanade att man tar kontakt med kommunen fcir åtgard.

Niklas Mårtensson, Enemco anforde besvär mot det andelstal han åsatts. Styrelsen uppmanade

honom att inkomma med skriftligt underlag för vidare diskussion.

Rickard Grusell föreslog att styrelsen får i uppdrag att till nästa stämma diskutera och ev föreslå om

utdebitering utöver de3% som idag läggs på för kostnadsanpassning även ska ökas mer ftir att på

sikt balansera det ekonomiska budgetunderskottet. Beslöts att Styrelsen ska så göra.
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§19 Avslutning:
Mötesordförande Anders Nordenbris tackade för förtroendet att leda årsstämman och förklarade
därefter 2019 års stämma för avslutad.
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Protokolljustering


